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WNIOSEK

Szanowny Panie Prezydencie 

W  związku  z  planowanym  remontem  Pl.  Słowiańskiego,  zgodnie  z  wygraną  koncepcją
zagospodarowania,  zwracam się  z  propozycją,  żeby  przebudowa tego miejsca  chociaż  w części
nawiązywała do koncepcji zabudowy przedwojennej. 

Przedwojenna koncepcja zabudowy tego miejsca jest bardzo dobrze udokumentowana na
fotografiach  starej  Legnicy.  Można  wykorzystać  te  koncepcje,  które  nawet  dzisiaj  świetnie  się
sprawdzają w miastach, głównie chodzi tutaj o zagospodarowanie zieleni. Proponuję odciążenie
placu  z  obecnego  podłoża,  które  i  tak  jest  w  wielu  miejscach  nierówne  i  grozi  urazami
ortopedycznymi  i  odsłonięcie  podłoża  gruntowego,  jakie  jest  pod  nimi,  to  pozwoli  na
zagospodarowanie  placu  zielenią,  w  tym  nasadzeniami  drzew  i  krzewów.  Ciągi  komunikacyjne
mogą być zrobione z podłoża nawiązującego do tego w parku w części francuskiej. Myślę, że takie
zagospodarowanie tego terenu w samym sercu miasta będzie pełniło funkcję nie tylko użytkową,
ale także wizerunkową miasta, które kiedyś nazywano „Miastem Ogrodów”. 

Takie rozwiązanie na pewno spotkałoby się z aprobatą Konserwatora Zabytków, ponieważ
nawiązywałoby  bezpośrednio  do  zabudowy  przedwojennej,  którą  konserwator  nakazuje
odbudować. 
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